



AGENCY BIO

www.bl.sa

# FULLSTOP TOYOUR SEARCH

🌏 🍣 🤎 نقطة الوصول لبحثك...









With over 10 years of experience in the market and over 200 clients served, Brand Land has the sole purpose of becoming a leading international advertising agency providing the Saudi market with diversified integrated services that include graphic design, brand creation, web development, digital marketing, and signage production and execution.

مع أكثر من ١٠ سنوات من الخبرة وخدمة أكثر من مائتي عميل، فإن براند لاند تطمح للريادة العالمية وتوفير خدمات متكاملة متنوعة للسوق السعودي. تتضمن خدمات التصميم الجرافيكي، إنشاء العلامات التجارية، تطوير المواقع الالكترونية، التسويق الرقمي، وإنتاج اللافتات وتنفيذها.





## OUR VISION

We, in Brand Land, look forward to be a part of every brand's success story starting from the sketch of the Logo and taking it through all means of advertising, and to be a model of excellence in our fields to achieve the effective partnerships with our clients.

نحن، في براند لاند. غايتنا أن نصبح جزءاً من قصة نجاح كل علامة تجارية بدءاً من رسم الشعار وانتقالاً إلى جميع مراحل التطوير والإعلان، وأن نصبح مثالاً يحتذى به من خلال التميز في مجالنا، ولنحقق الشراكة الفعالة والبناءة مع عملائنا.



# DESIGN SERVICES

خدمات التصميم







## BRINGING IDEAS INTO REALITY...

تحويل الأفكار إلى واقع

#### **GRAPHIC DESIGN:**

We work on innovating superior, adequate trademarks that will deliver the right impression to the public. Concepts are created on the hand of professional designers using latest programs such as Illustrator, Photoshop, InDesign, Bridge, etc.

نعمل على ابتكار علامات تجارية متميزة ومناسبة لإعطاء الانطباع الصحيح للجمهور. يتم تطوير الأفكار على يد مصممين محترفين باستخدام أحدث البرامج مثل Illustrator و InDesign و hotoshop ، إلخ.



## BRINGING IDEAS INTO REALITY...

تحويل الأفكار إلى واقع

#### ۳D DESIGN:

We provide 3D design plans to aid the client visualize the real picture of his own property. Plans are generated through AutoCad, Autodesk 3D Max, Cineware, etc.

نقدم خطط تصميم ثلاثية الأبعاد لمساعدة العميل على تخيل الصورة الحقيقية لممتلكاته الخاصة. يتم إنشاء الخطط من خلال برامج ال AutoCad وغيرها.







## BRINGING IDEAS INTO REALITY...

تحويل الأفكار إلى واقع

#### **MOTION GRAPHICS:**

We create animated videos from the initial stages of storyboards, to the scenario, reaching the final advertising mean to be displayed in channels, TVs, and social media platforms.

نقوم بإنشاء مقاطع فيديو متحركة ابتداءا من المراحل الأساسية للفكرة، إلى السيناريو ، وصولا إلى وسيلة الإعلان النهائية التي يتم عرضها في القنوات وأجهزة التلفزيون ومنصات التواصل الاجتماعي.

# PROGRAMING SOLUTIONS

حلول البرمجـة





## GRANTING YOU A FRIENDLYEND-USER EXPERIENCE...

ضمان تجربة مستخدم نهائى مميزة

#### **HOSTING:**

We own a server that offers the facilities needed for every client to create and maintain a site and make it accessible in the World Wide Web.

استضافة توفر التسهيلات اللازمة لكل عميل لإنشاء الموقع وجعله متاحًا على شبكة الويب العالمية.







# GRANTING YOU A FRIENDLYEND-USER EXPERIENCE...

ضمان تجربة مستخدم نهائى مميزة

#### **WEB DEVELOPMENT:**

We help build a well-structured website whether it was a simple landing page or a fully integrated e-commerce website. We help in building a platform that will grant your end users a one of a kind experience supporting most of the SEO qualifications.

نحن نساعد في تأسيس موقع متكامل سواء كان صفحة هبوط بسيطة أو موقعاً إلكترونياً متكاملاً للتجارة الإلكترونية. نعمل على بناء نظام أساسي يمنح المستخدمين النهائيين تجربة فريدة من نوعها تواكب معظم مؤهلات تحسين محركات البحث.



## GRANTING YOU A FRIENDLYEND-USER EXPERIENCE...

ضمان تجربة مستخدم نهائي مميزة

#### **APPLICATION:**

We program mobile applications to meet your expectations and at the same time grant you a representative image for your end-users. We depend on the latest programs to build your application from scratch including Java, Swift, Flutter, Bootstrap, etc.

نقوم ببرمجة تطبيقات الهاتف المحمول للوصول إلى توقعاتك وفي نفس الوقت ضمان الصورة المثالية للمستخدمين النهائيين. نعتمد على أحدث البرامج لبناء تطبيقك من الصفر بما في ذلك Java و Swift و Bootstrap وغيرها.



# PRODUCTION SERVICES

خدمات الإنتاج والطباعة







## PRODUCING A HIGH-QUALITY END-PRODUCT...

منتج نهائي عالي الجودة

#### **ADVERTISING NECESSITIES:**

We produce all you offline marketing needs that your direct customers will get in touch with of your brand. Our main focus is to deliver the best quality in the shortest time possible.

نعمل على توفير احتياجاتك التسويقية على أرض الواقع التي يتم من خلالها التواصل المباشر بعلامتك التجارية. نحرص على تقديم أفضل جودة في أقصر وقت ممكن.



## PRODUCING A HIGH-QUALITY END-PRODUCT...

منتج نهائي عالي الجودة

#### **PRINT-OUTS:**

We offer you the tangible qualifications that suits your brand. Brochures, catalogs, profiles, booklets, flyers, etc.

نقدم لك المؤهلات الملموسة التي تناسب علامتك التجارية. الكتيبات والكتالوجات والملفات الشخصية والمنشورات وما إلى ذلك.







منتج نهائي عالي الجودة

#### **GIFT ITEMS:**

**EXPRESS** 

As a part of your marketing strategy, Brand Land helps you communicate your brand image through advertising presents specially customized for your clients.

كجزء من إستراتيجيتك التسويقية ، تساعدك Brand Land على توصيل علامتك التجارية من خلال الهدايا الدعائية مصممة خصيصًا لعملائك.

# DIGITAL MARKETING

خدمات التسويق الرقمي





## DRIVING THE TRAFFIC, YOU WOULD LOVE...

جذب أكبر عدد من الجمهور المستهدف

#### **SOCIAL MEDIA MANAGEMENT:**

Brand Land will assist you in using your social media platforms as marketing tools to increase the reach of your potential customers/clients and receive feedbacks on your brand and most importantly build relationships with the audience.

ستساعدك Brand Land في استخدام منصات مواقع التواصل الاجتماعي الخاصة بك كأدوات تسويقية للوصول للعملاء المحتملين ونشر الوعي بعلامتك التجارية وتحليل تفاعل العملاء والأهم من ذلك بناء علاقات مع الجمهور المستهدف.







جذب أكبر عدد من الجمهور المستهدف

#### **CAMPAIGNS:**

We, in Brand Land, help you reach your objectives through campaigns initiated on different social media platforms including Instagram, Snapchat, Twitter, TikTok, Google, YouTube, etc. We make sure that the target audience suits your objective and provide you with insights to help evaluate your business's activity.

نحن ، في Brand Land ، نساعدك في الوصول إلى أهدافك من خلال الحملات التي يتم إطلاقها على منصات الوسائل الاجتماعية المختلفة مما تتضمن Instagram و Snapchat و Google و Ywitter و YouTube و YouTube. يتم تعيين الجمهور المستهدف الذي يناسب أهدافك وتزويدك بتقارير تساعد في تقييم نشاط عملك.





## DRIVING THE TRAFFIC, YOU WOULD LOVE...

جذب أكبر عدد من الجمهور المستهدف

#### SEO:

SEO is part of Search Engine Marketing and it is divided into two parts; On-page and Off-page. "On-page" includes all operations and modifications on the site itself. "Off-page" includes all the operations applied externally to earn the trust of search engines. We at Brand Land have a specialized team to help you improve your appearance in advanced results.

يعتبر تهيئة محركات البحث جزءا من التسويق عبر محركات البحث وينقسم إلى قسمين; على الصفحة وخارج الصفحة، "على الصفحة" يتضمن كل العمليات والتعديلات التي نقوم بها على الموقع نفسه. أما "خارج الصفحة" يتضمن كل العمليات التي نقوم بها خارج الموقع لكسب ثقة محركات البحث. ونحن في براند لاند لدينا فريق عمل مختص ليساعدك في تحسين وتهيئة محركات البحث وظهورك في نتائج متقدمة.



## MEET THETEAM oug and relice leice



## MEET THE TEAM



KHALED HASAN

YASER NAYTAH

CEO

**ESSAM SHUBIER** 

YASMINE DAKER

Marketing and mmunication Manager

TAMER FAISAL

Business Development Manager ASSIM KHALID

Digital Marketing Manage

OSAMA OMAR

Sales Manager

LARA TAHESH

Account Executive

MOHAMMAD OSMAN

Senior Graphic Designer

ATEF MOHAMMED

Senior Graphic Designer

HEBA AHMED

Senior Programme

SHERIF MOHAMMED

Animator

AMAAL

Content Creator



# SOME OF OUR CLIENTS

بعض عملاء براند لاند





#### SOME OF OUR CLIENTS







































### SOME OF OUR CLIENTS









































Saudi Arabia - Jeddah - Al Salama Dist.

P.O.Box: 46560 - jed : 21542

Tel: +966 54 393 4428

E-mail:info@bl.sa

www.bl.sa

THANK YOU